

Administrative Notices

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs



Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Headquarters Edition
Number 11/90

February 7, 1990

Édition de l'administration centrale
Numéro 11/90

le 7 février 1990

COURSE - INTERNATIONAL BANKING

The Department is offering a two-day course on the Role of Banks in International Trade. The course is offered to rotational and non-rotational officers.

The course will deal with the different international financial services banks provide and how the banks' representatives abroad can assist officers of the Department.

The course will be given by officials of the National Bank of Canada.

Location

French Course: L.B. Pearson Building;

English Course: to be announced.

Dates

March 13 and 14, 1990 (F);

March 20 and 21, 1990 (E).

Registration

Registration is on a "first-come, first-served" basis and available spaces are usually filled quickly. If you are interested, please send a memorandum signed by your Director to APF, attention François Galipeau (996-1946) by March 2, 1990 for the French Course and March 7, 1990 for the English course.

For information

Contact F. Galipeau of APF or your Stream Officer for further information.

COURS - LES OPÉRATIONS BANCAIRES INTERNATIONALES

Le Ministère offre un cours de deux jours sur le rôle des banques dans le commerce extérieur à l'intention des agents permutants et non permutants.

Ce cours portera sur les différents services financiers internationaux offerts par les banques et sur comment les représentants des banques à l'étranger peuvent aider les délégués dans le commerce extérieur.

Le cours sera animé par des représentants de la Banque nationale du Canada.

Lieu

Cours français: édifice L.B. Pearson;

Cours anglais: à communiquer.

Dates

les 13 et 14 mars, 1990 (F);

les 20 et 21 mars, 1990 (E).

Inscription

L'inscription se fera selon le principe du premier arrivé, premier servi. Les places sont habituellement prises très rapidement. Si cela vous intéresse, veuillez envoyer une note de service signé par votre directeur à APF, à l'attention de François Galipeau (996-1946), et ce avant le 2 mars 1990 pour le cours français et le 7 mars 1990 pour le cours anglais.

Pour renseignements

Pour de plus amples renseignements, communiquez avec François Galipeau (APF), ou avec l'agent de formation de votre filiale.